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Aanwezig Werkt bij Afgevaardigd 

door / rol 
Dhr. J. Klepper, voorzitter   
Drs. G. van den Eynde Erfgoedinspectie Rijk 
Dr. J. Zeiler ArcheoBone VOiA 
Drs. J. Fix Stadsregio Rotterdam VNG 
Dr. E.F. Gehasse RWS/DVS RWS 
Dr. M. Meffert Provincie Noord-Brabant IPO 
Drs. N. Mulder HBS Brunsting Stichting ACVU VOiA 
Drs. Tj.J. Smit Bouwfonds NEPROM 
Prof. N.G.A.M. Roymans VU Amsterdam Archon 
Drs. E.N. Wieringa SIKB  
Drs. P. Deunhouwer  Gemeente Delft NVvA 
Drs. N. Arts Gemeente Eindhoven CGA  

   
Afwezig met bericht    
Drs. J. Deeben RACM Rijk  
Drs. T. Hazenberg Hazenberg Archeologie VOiA 
   

   
   
Gasten   
Chris Sueur  Vestigia, bij agp. 4  
Mr. drs. W. de Koning SIKB  

   

Notulist   
Tanja van Scherrenburg/ 
Esther Wieringa  

SIKB  
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 1. Opening, vaststellen van de agenda 

 Hans Klepper opent de vergadering en heet iedereen welkom. Jos Deeben en Tom 

Hazenberg hebben zich afgemeld. Vz heet Nico Arts als de nieuwe (oude) 

afgevaardigde namens het CGA van harte welkom.  

Er zijn geen praktijkpunten KNA van toepassing. 

Bij agendapunt 4 komt de heer C. Sueur voor toelichting.  

  

 2. Voortgang Belangenafweging 

 

 

 

 

 

 

Esther Wieringa geeft toelichting met betrekking tot de voortgang van de commissie 

Belangenafweging. Er zijn 2 bijeenkomsten geweest. Renee Magendans en Moniek 

Nelissen hebben reeds een hoop taken afgerond. In december 2007 is er een 

workshop geweest. Er is een (sonderend) gesprek geweest met de Erfgoedinspectie 

en RACM. Er is grote eenstemmigheid om de KNA niet open te breken. De 

definitie/meerwaarde van opleiding archeoloog behoeft nadere invulling. Er zijn 20 
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EW 

enquêteformulieren ingevuld. Er blijken meer in de archeologie werkzame personen 

rond te lopen zonder (universitaire) opleiding dan gedacht werd. Met betrekking tot 

de economische afweging blijkt deze lastig te maken omdat bedrijven/organisaties 

geen functieladder gebruiken op basis van de KNA-actoren.  

De mogelijke oplossingen zijn: 

1. Het aanpassen van de KNA; 
2. Een eenmalig pardon; 
3. Eenmalig examen om academisch werk- en denkniveau aan te tonen; 
4. Het wegwerken van deficiënties; 
5. Vrijstelling van de opleidingseis op basis van elders verworven competenties 

(EVC) 
 

Reacties CCvD op het tussenrapport: 

• Martin Meffert vindt dat het 6e streepje van pagina 2 eruit moet. Dit moeten 

we wel met zijn allen beschrijven, maar het moet niet gevraagd worden. Het 

moet een stelling zijn.  

• Nico Roymans was tevens verbaasd dit terug te vinden in dit rapport. Archon 

komt met een notitie. Afgesproken wordt dat Archon deze notitie direct aan 

Magendans stuurt.  

• Martin Meffert adviseert geen examen o.i.d. af te laten leggen.  

• Walter de Koning; EVC is een erkenning van praktijkervaring en 

competenties. Voorstel een soort toets te maken en wanneer de archeoloog 

slaagt krijgt hij/zij een verklaring. Eenmaligheid van een  regeling is 

waarschijnlijk lastig uitvoerbaar.  

• Tjakko Smit is voorstander van eenmalige actie, geen aanpassing van KNA, 

maar 1 x toetsen. Volgens hem is er wel sprake van een opgebouwd 

economisch belang bij personen, maar is deze lastig aan te tonen.  

• Guido vd Eynde benadrukt het belang van de eenmaligheid als er een 

regeling komt.  

• Nicole Mulder mist het kader/opdrachtomschrijving (deze is verwoord in het 

PvA voor opdrachtomschrijving SIKB, uitgangspunten zijn op 03-10-2007 

besproken en goedgekeurd door het CCvD). Welke besluiten moeten we 

straks nemen als CCvD en ligt er straks een voldoende basis om een besluit 

op te nemen? Het economisch belang inzake de uitspraak is wel voldoende. 

Het rapport moet nu binnen 5 werkdagen klaar zijn. Arbeidsmarkt moet 

helder zijn, dus salarissen en/of je je werk mag uitvoeren. Meer 

onderbouwing bij de uitspraken in de rapportage. Enquête is niet naar alle 

NVvA leden gestuurd, had dit niet gemoeten? 

• Jenny Fix vraagt wat de duur van de overgangsregeling is? Hier zou de 

commissie uitspraak over moeten doen.  

• Nico Roymans; graag de groep differentiëren, meer individueel maken. Het 

rapport moet meer ingekaderd worden. Het gaat niet om een homogene 

groep. Archon is mede daarom tegen een generaal pardon 

• Eli Gehasse vindt dat de functies en competenties beter omschreven moeten 

worden, breder trekken en beter onderbouwen. Het rapport moet dusdanig 

zijn dat een evenwichtig besluit genomen kan worden. 

 

Besloten wordt: 

Via een schriftelijke ronde binnen het CCvD wordt de rapportage incl. programma 

workshop rondgestuurd met de vraag of de rapportage voldoet aan de 

eisen/verwachtingen. Pas daarna openbaarmaking via een discussiebijeenkomst. Het 

rapport en de bijeenkomst zijn openbaar. De workshop is vooral bedoeld om 

eventuele omissies aan het licht te brengen en draagvlak te genereren voor de 

gekozen oplossingsrichting.  
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 3. Stand van zaken Notitie Verkenning Bestel 
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Walter de Koning geeft een toelichting.  

Het programmabureau is gestart met de gesprekken. De rode draad is: 

- Eens met de notitie? 

- Welke positie ziet u zelf in deze oplossingen? 

- Is het mogelijk om een gemeenschappelijke agenda te voeren? 

 

Reacties CCvD: 

• Nicole Mulder vraagt met wie er gesproken wordt? Walter de Koning meldt 

dat inderdaad de gesprekken gevoerd worden met alle instanties die in de 

Verkenning staan.  

• Guido v.d. Eynde vindt het een goed initiatief. Hij proeft wel een regisseursrol 

vanuit SIKB naar het Bestel.  

• Walter de Koning meldt ook dat OCW dit soort activiteiten door SIKB helaas 

niet wil subsidiëren.  

• Nicole Mulder stelt voor een apart agendapunt te maken voor private en 

overheidsaangelegenheden.  

• Nico Roymans wil graag een schriftelijke notitie met betrekking tot dit punt.  

 

Besloten wordt: 
Het CCvD zal dit jaar elke vergadering de voortgang verkenning op de agenda 
hebben staan: Er zal een schriftelijke notitie gemaakt worden van de gesprekken. 
Deze wordt bij de CCvD stukken gevoegd. 

  

 4. Archeologische uitwisselingsprotocollen  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

SIKB 

Walter de Koning geeft een toelichting. Het gaat om software, dus niet om 

inspanningen etc. Er zijn weinig afspraken met betrekking tot software voor 

archeologie. Ook het uitwisselen van digitale gegevens is niet echt populair. Per 1 juli 

2009 is de digitale versie van bestemmingsplannen verplicht. Deze gaat dan ook 

boven de papieren versie. Het doel is verbetering van efficiency. Betere 

bereikbaarheid, snelheid en toegankelijkheid van gegevens.  

 

Chris Sueur (Vestigia) geeft een presentatie n.a.v het rapport uitwisseling van 

archeologische boorgegevens  

 

Reacties CCvD: 

• Nicole Mulder vraagt naar aanleiding van deze presentatie of er een financiële 

doorrekening mogelijk is? Ze is blij met dit rapport. Deze instemming geldt 

ook voor de andere leden  van het CCvD.  

• Walter de Koning meldt dat de 1e stap is het opstarten van het vervolg, het 

maken van een uitwisselingsprotocol voor archeologische boorgegevens. Ook 

bestaat behoefte aan een notitie waarin de verschillende ontwikkelingen 

beschreven worden en hoe ze verband houden met elkaar. De 2e actie is een 

actie van de  RACM als essentiële partner. 3e actie is wellicht 

subsidiemogelijkheden bij andere overheden nagaan. Senternovem is hierin 

al genoemd.  

• Jenny Fix meldt dat de omgevingsvergunning is uitgesteld. Gemeentes zijn 

wel aan de gang, maar zullen niet op tijd klaar zijn.  

• Tjacco Smit ziet de voordelen en pleit voor snel starten met het vervolg.  

• Walter de Koning licht toe dat eerstvolgende actie is het  zoeken van een 

software leverancier. Al met al zal het een doorlooptijd van3 tot 4 jaar in 

beslag nemen. Ook Archis/DINO zal moeten worden aangepast. 

 

Besloten wordt: 
Het CCvD gaat akkoord met het vervolg het opstellen van een uitwisselingsprotocol 

voor archeologische boorgegevens. SIKB zet de vervolgstappen.   
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 5. Mededelingen en informatie-uitwisseling  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

EW 

 

 

Handreiking Valletta VNG:  

• Jenny Fix geeft een toelichting op de stavaza. De Handreiking zal naar 

verwachting in april verspreid gaan worden aan alle Ned. gemeenten incl. 

model erfgoedverordening en model beleidsplan. Onder de vlag van de VNG 

worden een aantal informatiebijeenkomsten georganiseerd voor gemeentes. 

Jenny Fix geeft de laatste opmerkingen vanuit het CCvD door aan Koster 

• Nicole Mulder adviseert bijlage 7 (kosten archeo) weg te laten. Dit werkt 

verwarring in de hand en geeft niet de gewenste inzicht in de kosten. 

Bovendien maakt dit het stuk vergankelijk. 

• Tjacco Smit geeft hierop aan de boodschap wel kan zijn dat er grote variatie 

kan zijn in de kosten.  

• Walter de Koning geeft aan dat dit wel als bijlage in de aanbiedingsbrief 

gevoegd zou kunnen worden.  

Workshop archeozoologie:  

• Jorn Zeiler geeft een toelichting op reden en achtergrond. Er bestaat onder 

vakspecialisten grote zorg over gekelderde aantallen specialistische 

onderzoeken. Het staat dikwijls wel in het PvE, maar het wordt desondanks 

niet uitgevoerd (dus mogelijk ook niet verzameld?). De bedoeling is om hier 

wat aan te gaan doen. Onbekend is nog wat.  

Overig:  

• Gevraagd wordt naar de status van de leidraad PvE. Onbekend is of deze nog 

verplicht gesteld wordt door de RACM. Esther Wieringa gaat dit uitzoeken.  

• Gevraagd wordt naar de ontwikkelingen Saxion Hogescholen. Dit wordt 

geagendeerd voor de volgende bijeenkomst op 22 mei.  

• Nicole Mulder meldt dat de eerste 25 vergunningen verleend zijn. Deze staan 

op  de website van de RACM en SIKB. De RACM is gestuit op een omissie in 

de vergunningseisen. In het Bamz staat dat de leidinggevende een diploma 

archeologie moet hebben. Dit betekent dat de (senior) prospector geen 

leiding mag geven aan bv booronderzoek, terwijl deze daar mogelijk beter 

voor gekwalificeerd is dan een KNA (senior) archeoloog. De RACM zoekt naar 

een oplossing samen met het veld.  

• Nico Roymans meldt dat er een nieuw digitaal archeologisch tijdschrift 

verschijnt (E-Journaal), peer reviewed voor de Ned./Vlaamse archeologie. 

Deze is gratis en voor iedereen toegankelijk. Het eerste nummer verschijnt 

naar verwachting medio 2009, titel nog onbekend.  

• Martin Meffert meldt dat dit zijn laatste CCvD vergadering geweest is. Hij 

treedt na 4 jaar af en wordt vervangen door Alexandra Mars (Drents 

Plateau). De vz dankt Meffert voor zijn aanwezigheid en betrokkenheid de 

afgelopen jaren 

 

  

 6. Verslag 10 december 2007  

 - Geen opmerkingen  

  

 7. Aanpassing vergaderschema CCvD 2008  

 - De  volgende vergadering is op donderdag 22 mei van 13.30 tot 17.00  

 - De daaropvolgende is gepland op maandag 8 september van 13.30 tot 

17.00   

  

8. Rondvraag en sluiting 

De vz dankt eenieder voor zijn/haar aanwezigheid en sluit de vergadering. 

 


